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Tid: 3 maj 2022 kl. 19:00-20.30 Plats: Stadshuset, Lokal Symfoni 

Mötet föregicks av en föreläsning kl 18.00-18.55 benämnd ”Hur genomför jag en hållbar semester” av 

Daniel Skog, hållbarhetsansvarig på Svenska Turistföreningen. 11 personer deltog varav 3 digitalt. 

Närvarande:  Lars Ljungdahl, Lars Klasén, Anne Kawecki, Mats Johansson, Alenka Jejcic, Kerstin Karlsson 

och Kristin Persson 

 

1. Mötets öppnande 
Lars K öppnade mötet.  

2. Godkännande av dagordningen 
Dagordningen godkändes. 

3. Val av ordförande, sekreterare och justerare för mötet 
Lars K utsågs till mötesordförande och Anne K till mötessekreterare. Till justerare utsågs Lasse L och 
Alenka J. 

4. Föregående styrelsemötesprotokoll. 
Inga synpunkter 

5. Formalia. 
Åke Andersson har meddelat att han inte kan vara med i styrelsen. 

Vi har fått meddelande om nya regler ang. email. Nu måste man byta lösenord var tredje månad. 

Lars K skickar ut nytt lösenord till alla i styrelsen var tredje månad. 

I höst visar Lasse L hur man kan lagra kretsens dokument i Teams.  

6. Inkommen (post, email, facebook, tel) 
Ingen inkommen post, email har hanterats löpande och inget på facebook.  
En person från Nykvarn har ringt angående Sundviks ängar. 

7. Ekonomi. 
Samma läge som vid förra mötet.  
Styrelsen godkände inköp av presentkort på 500 kr till avgående ordföranden Pehr Lind. 
Kostnader för utskrifter i samband med torgmötet den 23/5 kommer att ersättas senare då kvitton 
lämnas in. 

8. Remisser-Södertälje (inlämnade, på gång och nya). 
Avlämnat yttrande: Förslag till Grönstrategi för Södertälje (2022-04-29). 

Följande ärende är på gång: 

Planprogram för Södertuna (Järna). Kerstin och Lars K arbetar med detta; även Lasse kollar 
handlingarna. Kerstin och Lars K har besökt området (stort!) per cykel och bevistat två samrådsmöten. 
Svar ska vara inne 10/6. 

9. Remisser-Nykvarn (inlämnade, på gång och nya). 
Pga. resursbrist avgav vi tyvärr inte något yttrande avseende ”Samråd enligt Miljöbalken avseende 
miljöfarlig verksamhet för avfallshantering inom fastigheterna Norrkärr 2:19, 2: 22 och 2:21”. 
Skulle besvaras senast d 19/4. 
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Följande ärenden är på gång: 

Kompletterande Samråd om planerad vattenverksamhet Mörby 5/Ånsta. Mats har tagit fram 
ett utkast till yttrande, vilket Lars bearbetar. Svar ska vara inne 6/5. 

RGS Nordic AB:s ansökan enligt MB om avfallshantering mm inom Snebro, fastigheterna 
Norrkärr 2:13 m. fl. Svar ska vara inne d 16/5. En universitetsstuderande som miljövetare och medlem 
hörde av sig om detta. Han har avgett kommentarer som vi f n tittar på och kompletterar. 

Veidekke Industri AB:s ansökan enligt MB om återvinning av avfall på Stora Bysta 3:9. Svar 
ska vara inne d 16/5. Arbete ej påbörjat. 

Mörby verksamhetsområde etapp 6 – Granskning (dvs sista steget) av detaljplan. Det vi anförde i 

vårt yttrande i tidigare samrådsskede, 2021-03-03, togs i princip ingen alls hänsyn till. Känns 
knappast lönt att yttra sig – men vi bör ändå göra det för att ha kvar möjligheten att överklaga. 
Svar ska vara inne d 22/5. 

Kommande ärenden: 

Miare backar (nära Vidbynäs): Förslag om 300 villor. Detaljplan är under framtagande efter beslut i 
högst oenig kommunstyrelse. Många protester från närboende m. fl. En medlem har hört av sig och är 
beredd att arbeta med detta – och meddelar även att han kan tänka sig att arbeta som remissansvarig 
för Nykvarn. 

Logicenters vill komplettera nuvarande detaljplan i Snebro, så att den medger ytterligare 

50.000 kvm lagerlokaler. 

10. Rapporter. 
Kerstin, Alenka och Lars K hade torgmöte vid Olof Palmes plats ovanför Marentrappen den 23:e april kl. 
10:00 - 13:00 med nedskräpning som tema. Några kom fram och ställde frågor om vårt arbete. Flygblad 
och broschyrer delades ut. 

Skräpplockningsdagen den 30 april vid strandremsan längs kanalen ut mot Lina blev lyckad. 10 personer 
deltog, bland dem Alenka och Kerstin (som ordnat det hela) samt Lars, Anne och Olof. Länstidningen var 
på plats och gjorde ett större reportage på såväl lt.se d 1/5 som i papperstidningen 2/5. 

Kristins förfrågan om vilka som är intresserade av att bilda en klimatgrupp fick respons av Mats Greger 
och Lars K.  
Kristin ska skicka ett brev till alla partier med inbjudan till ett möte innan valet där de får redogöra för 
sin politik i klimatfrågor. Preliminärt datum för detta är den 30 augusti. 
Innan dess hålls informella möten med samtliga partier.  

Någon skogsgrupp har vi inte än. Vi avvaktar skogskonferensen på Riks. som hålls i Mora den 13:e maj. 
Lasse L deltar digitalt.  
Kristin föreslog att vi som programpunkt skulle kunna ha en kurs där vi lär oss hur man inventerar skogar 
och letar efter nyckelarter.  

Lars K deltog i Länskretsens årsmöte. Det var endast formellt. 

Kristin, Lars K och Olof (samt Maia från FFF) hade ett bokbord vid entrén i stadshuset i samband med 
VOX HUMANAS föreställning HOPE-den grönskande framtid är vår den 9:e och 10:e april. 
Många intresserade kom fram och pratade. 

Lasse L har uppdaterat Rutger. 

Lars K har gjort några inlägg på hemsidan. 

11. Kommande aktiviteter. 
Fågelskådning den 8:e maj i Tullgarns slottspark. Kerstin, Mats och Hasse H planerar deltaga. 

Avslutande mötet på Strömsborgs båtklubb den 14 juni. Vi ber Alf köpa mat. PIVO ska spela. Alenka 
kontaktar Veronica för information om vem från Nykvarns kommun som kan komma och prata om 
vattenplanen. Lars K presenterar den personen. 

Mats och Anne deltar i Rikskonferensen i Mora den 14:e och 15:e maj. 
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12. Planering - höstprogrammet-idéer-programansvarig. 
Alenka kontaktar Veronica för information vilka programpunkter som ev. planerats av förra styrelsen. 

Ett samarbete med Friluftsfrämjandet vore bra. Kristin styrelsemedlem där. 

Förslag på programpunkter: Utflykt med naturguide för att se t. ex. vattensalamandern, skräpplockning 
runt Mälaren, skoginventeringskurs, cykelutflykt, exkursion med Bjarne Tutturen. 

Vi ska vara med på Tvetadagen på Tveta friluftsgård i september. 

Vi deltar med bokbord på kommunala pensionärsrådets seniordag d 19/10 på Tom Tits. Det blir 
föreläsningar, information och prova-på-aktiviteter typ yoga och dans inriktat mot äldre. 

Vi bestämde att ha ett extra styrelsemöte den 18:e maj hemma hos Alenka, Karlbergastigen 10, för att 
få höstprogrammet färdigt i tid. 

13. Lokal för höstens styrelsemöten 
Bestäms senare. 

14. Kommande möten. 
Extra styrelsemöte 18:e maj och avslutande möte 14:e juni, se ovan. 

 

Vid protokollet: 

 

 

 

Anne Kawecki 

 

 

 

Justeras:              Lars Ljungdahl   Alenka Jejcic 


